

Ektewnct Pq(/ 5;)

Date: 30/03/2021

التاريخ: 2021/03/30

To:

الى:

All Healthcare providers

جميع مقدمي الرعاية الصحية

Subject: Elderly patients with COVID-19

الموضوع: المرضى المصابين بفيروس كوفيد-19 من فئة

كبار السن

Greetings,

تحية طيبة وبعد ،،،

We would like to extend you our greetings wishing you all the best and success.

بدايةً، يسرنا أن نتقدم لكم بخالص التحية والتقدير متمنين لكم دوام التوفيق والسداد.

As the group of people aged 65 years and above are more prone to have serious complications from COVID-19, all healthcare facilities are required to admit positive COVID-19 patients from this age group to COVID-19 designated hospitals to avoid any complications

حيث أن الفئة العمرية من 65 عاماً فما فوق هم أكثر عرضة للإصابة بمضاعفات خطيرة لمرض كوفيد-19، فإنه يجب على جميع المنشآت الصحية إدخال المرضى المصابين بفيروس كوفيد-19 من هذه الفئة العمرية في المستشفيات المخصصة لعلاج مرضى كوفيد-19 وذلك لتفادي حدوث أي مضاعفات.

We hope that all will adhere to the above, for the best interest of work.

أملين من الجميع الالتزام بما ورد أعلاه، لما فيه مصلحة العمل.

Thanking you for your kind cooperation,,

شاكرين لكم حسن تعاونكم معنا ،،،

This circular is designed for regulatory procedures and should not be used as content for media publication.

هذا التعميم للإجراءات التنظيمية وغير مخصص كمحتوى للنشر الإعلامي.



د. جمال محمد الكعبي
وكيل دائرة الصحة

